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Zápis z 4. jednání pléna AS FPE volebního období 2022–2023  
 

Termín konání: 13. 4. 2022  

Místo a čas konání: Veleslavínova 42, Plzeň (učebna VC 112) od 14 do 17 hodin 

Prezence AS FPE – viz tabulku hlasování  

Přítomno: 16 členů Omluveni z celého jednání: 3  Neomluveni: 2 
 

AS FPE byl po celou dobu zasedání usnášeníschopný. 

 

Hosté: děkan doc. RNDr. Pavel Mentlík, Ph.D., proděkani doc. Ladislav Čepička, Ph.D., 

doc. Mgr. Jiří Kohout, Ph.D., Dr. phil. Michaela Voltrová, Mgr. Jan Krotký, Ph.D., tajemník 

Ing. Pavel Mičke, kvestor ZČU Ing. Petr Hofman, ředitel SKM Ing. Petr Jícha, ředitel odboru 

PS Jiří Fiala, vedoucí KVK PhDr. Věra Uhl Skřivanová, Ph.D., studentky KVK, prof. akad. 

soch. Kurt Gebauer, dr. h. c. (připojen online) 

 

Omluveni: dr. Tomáš Jakeš, dr. Barbora Reynaert, Matěj Brzica 

Neomluveni: Nicole Seidlová, Tomáš Štěpánek 

 

 

Program jednání:  

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z minulého jednání 

3. Schválení výroční Zprávy o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021 

4. Informace o plánované rekonstrukci oddechového prostoru u bufetu na Klatovské 

5. Různé: 

• Informace z vedení FPE 

• Informace z AS ZČU 

• Informace ze studentské kurie AS FPE 

 

 

Průběh jednání 

Předseda senátu dr. J. Stočes zahájil jednání AS FPE, uvítal přítomné hosty a sdělil omluvy 

nepřítomných senátorů a senátorek. Skrutátory pro toto zasedání AS FPE jmenoval 

dr. Vladimíra Sirotka a Mgr. Pavla Moce. 

 

 

1. Schválení programu 

Dr. J. Stočes představil návrh programu jednání 4. zasedání dle návrhu předsednictva.  

 

Usnesení 1: 

Akademický senát FPE ZČU v Plzni schvaluje program jednání svého 4. zasedání dle návrhu 

předsednictva. 

Akademický senát 
Fakulta pedagogická 

Západočeská univerzita v Plzni  



Zápis z 4. jednání pléna AS FPE   13. 4. 2022  
 

2 
 

 

Aklamační hlasování 1 (o programu 4. jednání pléna AS FPE)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 15 členů, 6 členů nepřítomno 

 pro: 15 členů, proti: 0 členů, zdrželo se: 0 členů 

 Závěr z hlasování: Program jednání byl schválen. 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání 

Dr. J. Stočes konstatoval, že došlé připomínky k zápisu byly zapracovány a zápis je – zatím 

nikoli jako schválený – zveřejněn.  

 

Usnesení 2: 

Akademický senát FPE ZČU v Plzni schvaluje předložený zápis ze svého 3. zasedání, 

uskutečněného dne 2. března 2022.  

 

Aklamační hlasování 2 (schválení zápisu z minulého jednání)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 15 členů, 6 členů nepřítomno 

 pro: 15 členů, proti: 0 členů, zdrželi se: 0 

  Závěr z hlasování: Zápis byl schválen. 

 

 

3. Schválení výroční Zprávy o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021 

 

Předseda senátu informoval přítomné senátory o dotazech dr. B. Reynaert, které byly zaslány 

emailem a korespondenčně vyřízeny, a předal slovo tajemníkovi fakulty Ing. Pavlu Mičkemu. 

Ten zprávu o hospodaření předloženou děkanem fakulty podrobně okomentoval. Vysvětlil 

rozdělení finančních zdrojů dle činnosti, upozornil na úpravu koeficientů ekonomické 

náročnosti ve prospěch pedagogických fakult – roste počet přijímaných studentů, a tudíž i 

objem finančních prostředků. Dále zdůvodnil jednotlivé rozpočtové úpravy, jednalo se 

především o převedení neinvestičních prostředků do investičních (resp. na kapitálový 

příspěvek) za účelem zhodnocení stavu budov. Okomentoval rovněž hospodaření jednotlivých 

středisek – všechna skončila s kladným výsledkem. Ing. P. Mičke také informoval 

o realizovaných projektech, které byly v loňském roce řešeny, a o čerpání a tvorbě fondů. 

Závěrem konstatoval, že Fakulta pedagogická zakončila rok 2021 s kladnou bilancí. 

Předseda senátu požádal o vyjádření předsedu komise pro ekonomiku dr. M. Podperu. Ten 

uvedl, že komise zprávu prostudovala, nemá k ní žádné připomínky a doporučuje ji ke 

schválení.  

 

Usnesení 3:   

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 

ust. § 27 odst. 1 písm. h) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění Zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021. 

 

Aklamační hlasování 3 (schválení Zprávy o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021)  

 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 16 členů, 5 členů nepřítomno 

 pro: 16 členů, proti: 0 členů, zdrželi se: 0 členů 

 Závěr z hlasování: Zpráva o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021 byla 

schválena.  
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4. Informace o plánované rekonstrukci oddechového prostoru u bufetu na Klatovské 

 

Předseda senátu dr. J. Stočes znovu přivítal přítomné hosty a předal slovo panu děkanovi. Ten 

pojmenoval dva problémy, které jsou v souvislostí s rekonstrukcí bufetu řešeny: část stravovací 

a vybavení odpočinkové zóny. Bylo zprostředkováno jednání mezi studenty a KVK (dr. V. Uhl 

Skřivanová). Z jednání vyplynulo, že při rekonstrukci odpočinkové zóny budou zachovány 

stávající malby studentů a akademických pracovníku KVK (mají hodnotu jak z hlediska 

historie fakulty, tak z hlediska čistě uměleckého). Vedení fakulty zároveň respektuje požadavky 

studentské kurie na vybavení místnosti. Studentky KVK připravily návrhy, které budou 

zhodnoceny z pohledu realizovatelnosti a následně bude stanovenou komisí vybrán jeden z nich 

k realizaci. 

Předseda senátu předal slovo místopředsedovi M. Švecovi, který se osobně účastnil jednání 

s provozovatelem bufetu (část stravovací). Provozovatel poslal nabídku s cenami, bude 

připraven dotazník pro studenty, v němž budou mít možnost se k této problematice vyjádřit.  

Informace o jednání s KVK: Vedoucí katedry výtvarné výchovy a kultury dr. V. Uhl 

Skřivanová představila studentky, které zpracovaly návrhy pro studentskou kavárnu (část 

odpočinková, možnost pro připojení notebooků, příruční knihovna), a poděkovala prof. 

Gebauerovi za odborné vedení studentek při vytváření jednotlivých vizualizací. V návrzích 

byla zohledněna snaha o propojení funkcionalismu s určitou hravostí, zároveň i o udržení 

některých stávajících prvků (zachování parket, radiátorů). Následně byly studentkami KVK 

představeny čtyři zpracované návrhy.  

Z následné diskuze vyplynulo, že je třeba hledat kompromis mezi potřebami fakulty 

a provozovatelem bufetu. Bylo konstatováno, že v bufetu již není možné vydávat dotovaná 

jídla, neboť provozovatel je mimo ZČU.  Pan děkan upozornil na to, že je třeba zhodnotit, 

nakolik lze předvedené návrhy v rámci univerzity (zejména s ohledem na povinnost 

výběrových řízení na jakékoliv nákupy), a zároveň vyzval dr. Uhl Skřivanovou, aby navrhla 

mimořádná stipendia pro studentky, které návrhy zpracovaly.  

Rekonstrukce stavu budov: Kvestor Ing. P. Hofman a ředitel SKM Ing. P. Jícha informovali 

o změnách ve dvou dotačních programech, z nichž by měla být rekonstrukce budovy na 

Chodském nám. a částečně i na Klatovské realizována. Ekonomická situace je velmi 

komplikovaná (navyšování cen), navíc stále máme rozpočtové provizorium. Není možné 

předvídat další vývoj, jen stěží lze cokoli koncepčně řídit a slibovat. Ukázalo se, že 

rekonstrukce budov Klatovská – Chodské nelze realizovat souběžně, bylo třeba projekt rozdělit. 

Nejprve bude realizována rekonstrukce budovy CH a pokud to bude možné, bude následovat 

dílčí rekonstrukce na Klatovské. Upravený návrh na změnu projektu je v současné době 

připraven a bude podán pravděpodobně v červnu tohoto roku. Z hlediska Správy budov bude 

univerzitou zajištěna standardní péče o budovu Klatovská (včetně nutných oprav). SKM počítá 

s tím, že rekonstrukce bude zahájena do dvou let.  

Vzhledem k plánování rozvrhových akcí je třeba řešit především stěhování katedry angličtiny 

do budovy Veleslavínova. 

 

5. Různé 

 

a) Informace z vedení fakulty 

Pan děkan informoval přítomné o proběhlém kolegiu děkana. Všechny podstatné informace 

mají k dispozici vedoucí kateder a budou zveřejněny ve Fakultníku.  
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Dále informoval o určitých problémech na liberecké pedagogické fakultě vyplývajících 

z nevhodné komunikace. Medializace  neřešeného problému může následně negativně poškodit 

i další pedagogické fakulty, problém souvisí mj. s hodnocením kvality výuky a s etikou jednání. 

Je třeba ve všech případech dodržovat nastavené procesy, jakékoli problémy, které by mohly 

být považovány za neetické, ihned řešit. Na FPE je nastaven postup pro řešení takových situací: 

primárně vedoucí katedry, nemá-li k němu stěžovatel(ka) důvěru, má se obrátit na proděkana 

či děkana, případně rovnou na etickou komisi ZČU. Je třeba soustavně pracovat s hodnocením 

kvality výuky.  

Dne 12. 5. přijede na FPE delegace z MŠMT, cílem je informovat o stavu prací na úpravách 

RVP a ŠVP. Dopoledne proběhne setkání s akademickou obcí, odpoledne bude svolána Rada 

oblasti vzdělávání Učitelství (ROV), uskuteční se diskuze s garanty studijních programů a poté 

bude následovat setkání s vedením fakulty. 

 

b) Informace z AS ZČU 

Dr. L. Rohlíková podala informace o jednání AS ZČU.  

- Někteří senátoři, zejména z FPR se kriticky vyjádřili k práci rektora, bude ustanovena 

komise, která jednotlivá „pochybení“ zváží.  

- Možnosti pomoci uprchlíkům z Ukrajiny – k pomoci uprchlíkům univerzita přistupuje 

koncepčně. 

- Plán rozvoje IT služeb (CIV). 

- Finanční správa – čerpání  FPP – apel na rozumné nakládání s prostředky z těchto fondů.  

- Univerzita by měla výhledově vstoupit do systému celoevropských studentských karet. 

 

Pan děkan informoval o tom, že na konci května bude AS ZČU schvalovat rozpočet pro rok 

2022. Je třeba naplánovat zasedání AS FPE tak, aby byl rozpočet fakulty schválen do prázdnin.  

Proděkanka M. Voltrová informovala o zapojení našich studentů do pomoci ukrajinským 

uprchlíkům. 

 

c) Informace ze studentské kurie AS FPE 

Je připravován fakultní příměstský prázdninový tábor, v současné době probíhá propagace této 

akce. Fakultní spolek Přestávka má v plánu zrealizovat v červenci akci pro nové studenty 

Studenti studentům. Studenti dali podnět pro vznik nového předmětu na fakultě Didaktika první 

pomoci.  

Pan děkan vyjádřil dík studentům za všechny aktivity.  

 

Závěrečné souhrnné usnesení: 

 

Akademický senát FPE ZČU na svém 4. zasedání 13. dubna 2022  

• schválil program a zápis z minulého jednání, 

• schválil Zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021,  

• se seznámil s návrhy řešení interiéru budoucí studentské kavárny v budově na 

Klatovské, 

• se seznámil se stavem přípravy rekonstrukce budov využívaných FPE. 

 

Aklamační hlasování 4 (o závěrečném souhrnném usnesení)  
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 Výsledek hlasování: celkem hlasovalo: 13 členů, 8 členů nepřítomno 

 pro: 13 členů, proti: 0 členů, zdržel se: 0 členů 

Závěr z hlasování: Závěrečné souhrnné usnesení bylo schváleno.  

 

 

Předseda senátu dr. J. Stočes informoval přítomné, že příští zasedání senátu připadá na 4. 5. 

2022, v příštím týdnu se sejde předsednictvo (21. 4. 2022), které navrhne program. 

 

 

 

 

 

V Plzni dne 13. 4. 2022 

 

 

Zápis vyhotovila:        Schválil: 

Mgr. Martina Spěváčková, Ph.D.     PhDr. Jiří Stočes, Ph.D. 

tajemnice AS FPE       předseda AS FPE 

 

 

 

 

Přílohy: 

Příloha 1: Hlasovací tabulka z 4. jednání pléna AS FPE 

Příloha 2: Usnesení z 4. jednání pléna AS FPE 
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Příloha 1: Hlasovací tabulka z 4. jednání pléna AS FPE 

 

 

 Členové AS FPE  
 

Pořadí aklamačních hlasování 

1. 2. 3. 4. 5.  6. 7. 8.   

Dr. Daniela Benešová  + + + X       

Doc. Helena Chýlová + + + +       

Dr. Tomáš Jakeš  X X X X       

Mgr. Petra Kalistová + + + X       

Dr. Šárka Káňová X X + +       

Dr. Pavel Masopust + + + X       

Dr. Jan Mašek  + + + +       

Dr. Milan Podpera  + + + +       

Dr. Barbora Reynaert X X X X       

Dr. Lucie Rohlíková + + + +       

Dr. Vladimír Sirotek + + + +       

Dr. Martina Spěváčková + + + +       

Dr. Jiří Stočes  + + + +       

Matěj Brzica X X X X       

Sára Kolorosová + + + +       

Mgr. Pavel Moc + + + +       

Nicole Seidlová X X X X       

Tomáš Štěpánek X X X X       

Michal Švec + + + +       

Tereza Tomanová + + + +       

Bc. Viola Vrbová + + + +       

 

 
 

 

 

  

+ pro 

- proti 

O zdržel se hlasování  

X nepřítomen 

N byl přítomen, ale 

hlasování se nezúčastnil 
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Příloha 2: Usnesení z 4. jednání pléna AS FPE 
 
Usnesení 1: 

Akademický senát FPE ZČU v Plzni schvaluje program jednání svého 4. zasedání dle návrhu 

předsednictva. 

  

Usnesení 2: 

Akademický senát FPE ZČU v Plzni schvaluje předložený zápis ze svého 3. zasedání, 

uskutečněného dne 2. března 2022. 

 

Usnesení 3: 

Akademický senát Fakulty pedagogické Západočeské univerzity v Plzni schvaluje podle 

ust. § 27 odst. 1 písm. h) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů, v platném znění Zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021. 

 

 

Závěrečné souhrnné usnesení: 

Akademický senát FPE ZČU na svém 4. zasedání dne 13. dubna 2022  

• schválil program a zápis z minulého jednání, 

• schválil Zprávu o hospodaření FPE ZČU v Plzni za rok 2021,  

• se seznámil s návrhy řešení interiéru budoucí studentské kavárny v budově na 

Klatovské, 

• se seznámil se stavem přípravy rekonstrukce budov využívaných FPE. 


